
Zápis z jednání zastupitelstva obce Nicov ze dne 15.4. 2019 

 

K bodu 1:  Starostka Mgr. Jitka Čiefová zahájila ZO, přivítala přítomné a konstatovala, že při 
počtu 6členů zastupitelstva je zastupitelstvo usnášení schopné. 

Přítomní členové zastupitelstva - J. Čiefová, E. Šašková, V. Šašek, A.  Josefíková, J. Josefík, P. 
Steinbach. D. Steinbachová omluvena. 
Hosté:I. Šašková, Š. Noga, V. Šinágl.Za zapisovatele byla zvolena místostarostka Eva Šašková, 
za ověřovatele zápisu byly zvoleni I. Šašková a Josef Josefík. 
Byl přečten program jednání zastupitelstva. Doplnění programu - rozpočtové opatření č. 
3/2019, Žádost o přehodnocení stanoviska. 
 
Program byl schválen 6hlasy a zastupitelstvo se jím bude řídit. 
 
Program: 

1. Úvod 
2. Organizační záležitosti obce 
3. Činnost obce za měsíc březen, duben 
4. Prodej obecního dřeva 
5. Rozpočtové opatření č. 2/2019, č. 3/2019 (doplnění programu) 
6. Projednání převodu kostela a hřbitova 
7. Žádost o pronájem části pozemku p. č. 423 
8. Žádost - Linka bezpečí, z.s. 
9. Žádost o pronájem pozemku (pod hospodou) 
10. Zonace 
11. Obecní projekty do budoucna 
12. Různé (Žádost o přehodnocení stanoviska-doplnění programu) 
 

 
K bodu 1: 
Starostka předložila knihu jízd, došlou poštu, pokladní knihu, výpis z účtu České spořitelny i 
účtu ČNB.  
Koncem března proběhl audit. Byly shledány chyby v zápisech. Revokace usnesení ze 
zasedání 5.11.2018. Dne 5.11. 2018 byla chybně zvolena finanční a kontrolní komise místo 
výboru. Zastupitelé souhlasí s volbou kontrolního a finančního výboru.  
Hlasování o kontrolním a finančním výboru: 6 hlasů pro 
Usnesení 1/2/2019: Zastupitelstvo rozhodlo o zvolení kontrolního a finančního výboru. 

Dále bylo zapomenuto odhlasování členů kontrolního výboru. Navržení členové - předseda V. 

Šašek, členové P. Čief, P. Steinbach.                                                                                         

Hlasování o členech kontrolního výboru: 6 hlasů pro 
Usnesení 2/2/2019: Zastupitelstvo zvolilo členy kontrolního výboru předseda V. Šašek, 

členové P. Čief, P. Steinbach.                                                                                         



Dále v usnesení č. 7/7/2018 ze dne 27.12. 2018 je potřeba doplnit stanovení přesných 
odměn za vykonávání funkcí zastupitelů. Starostka - 20138 Kč, místostarostka E. Šašková 
7 276 Kč, místostarosta J. Josef 7 276 Kč, V. Šašek 1 905 Kč, P. Steinbach 1 558 Kč, D. 
Steinbachová 793 Kč, A. Josefíková 1 905 Kč.                                                                                                                                              
Hlasování o odměnách zastupitelů: 6 hlasů pro 
Usnesení 3/2/2019: Zastupitelstvo odsouhlasilo odměny za vykonávání funkcí zastupitelů. 

Starostka - 20138 Kč, E. Šašková 7 276 Kč, J. Josef 7 276 Kč, V. Šašek 1 905 Kč, P. Steinbach 

1 558 Kč, D. Steinbachová 793 Kč, A. Josefíková 1 905 Kč.             

Dne 10.4. 2019 proběhla kontrola z Ministerstva vnitra. Byly shledány nedostatky v psaní 
zápisů v roce 2018. Viz. Protokol příloha č. 1. 
 
Dále se řeší připomínky k zápisu 5.11. 2018. Zastupitelé kladou stížnosti ke způsobu napsání 
tohoto zápisu zapisovatelem P. Steinbachem.  
Pan Noga se informuje o možnosti vyvážení jímky u obecní hospody. Odkázán na služby 
Šumavského statku Nicov a okolních firem.  
 
 
K bodu 2: 
Řešena dohoda o provedení práce - sekání trávy v obci Nicov, Řetenicích a okolních 
plochách. Zájem o sekání trávy má  Josefík J., D. Čief,P.Čief, J. Čief, A. Josefíková, A. 
Mužíková, D. Steinbachová.                                                                                                                               
Hlasování o sepsání dohody: 6 hlasů pro 
Usnesení 4/2/2019: Zastupitelstvo odsouhlasilo dohodu o provedení práce na sekání trávy 
s těmito lidmi Josefík J., D. P. J. Čief, A. Josefíková, A. Mužíková, D. Steinbachová.  
 
A. Josefíková připomíná , že by bylo potřeba vyřešit náletoviny u horní vodárny. 
 
K bodu 3: 
Zničený solár na obecní hospodě je opraven. Pojišťovna opravu celou zaplatí. Byl zakoupen 
nový eternit na opravu poničených částí na střeše obecní hospody.  
 
SNP Šumava (p. Kavlík) vybrala úsek štětování na plánované cyklostezce Řetenice - Plánský 
mlýn. Dotace na tuto cyklostezku byla úspěšně schválena. Realizace bude do roku 2022.  
 
Došlo k zalesnění veškerých sazenic v obecních lesích, které byly v plánu na rok 2019. 
 
Řešilo se odborné ošetření 3 starých lip v obci a 1 javoru na mezi u místní komunikace p.č. 
25/1 kú Nicov. Odborné ošetření firmou (Jiří Bouzek) by stálo 31 000 Kč.                                                 
Hlasování o odborném ošetření: 5 hlasů pro, 0 proti, P. Steinbach se zdržuje. 
Usnesení 5/2/2019: Zastupitelstvo odsouhlasilo odborné ošetření 3 starých lip v obci a 1 
javoru na mezi u místní komunikace p.č. 25/1 ků Nicov. .  
Řešeno přeznačení cyklostezky dle návrhu P. Steinbacha. Navrhuje vedení cyklostezky 
směrem z obce ke Kohoutímu kříži spodní cestou, která je pro kolaře méně nebezpečná 
(provoz aut, sklon) než stávající trasa. P. Mareš (autor pasport komunikací a dopravního 
značení) navrhuje řešit situaci oficiální cestou viz. příloha č. 2.  P. Steinbach navrhuje požádat 



o pomoc s přeznačením Klub českých turistů.                                                                                                                         
Hlasování: 6 hlasů pro. 
Usnesení 6/2/2019: Zastupitelstvo odsouhlasilo přeznačení cyklostezky Nicov - Kohoutí kříž 
spodní cestou a požádat o pomoc s přeznačením Klub českých turistů. 
 
Při zahájení stavebních prací na opravě garáže pro auto a sekačky se zjistilo, že střecha je 
v dezolátním stavu. Proběhla schůzka se zastupiteli, projektantem a stavební firmou, na 
které padlo několik variant. 

1. Zachovat kamenné zdivo, zpevnění dolní kamenné stěny, shodit cihly, udělat 
betonový věnec a na ten pak udělat půdní prostor ze dřeva, zachování proporcích, 
tak jak to je teď. Otázkou je vlhkost kamenných stěn. 

2. To samé, jen neuvažovat o půdním prostoru a rovnou na věnec udělat střechu 
3. Vše zbořit a udělat nově. 
4. Nechá se spodní zeď, ostatní stěny se zboří. Vyřeší se vlhko ve stavbě. 

 
Přichází D. Steinbachová na zastupitelstvo (18:30).  
 
Hlasování: Zachování kamenné zdi bez půdy-1pro(Josefíková), 6proti.  
Zachování kamenné zdi s půdou –2pro (Čiefová, Josefík), 5proti. 
Zachování kamenných zdí, odbourání cihlového zdiva, betonový věnec, bez půdy – 
3pro (Steinbach, Steinbachová, Šašková) 
Celé zbourat a postavit nový objekt –5 pro (Čiefová, Josefík, Josefíková, Šašek,  
Steinbachová), zdrželi se (Steinbach, Šašková). 
Nový objekt s půdou –4pro (Čiefová, Josefík, Šašek, Josefíková), proti (Šašková,  
Steinbachová), zdržel (Steinbach). 
Usnesení 7/2/2019: Zastupitelstvo odsouhlasilo zbourání stávajícího objektu a postavit nový 
objekt s půdou. 
 
K bodu 4: 
Prodej obecního dřeva. Pan Jindřich dodal 2 nabídky KiperstrHolz s.r.o., Špidrova 80/8, 
Vimperk a ACLESIA, spol. s r.o. , Hovězí 293, PSČ 75601.    Viz. příloha č. 3. Hlasování o 
prodeji obecního dřeva těmto firmám : 6 hlasů pro, Petr se zdržuje. 
Usnesení 8/2/2019: Zastupitelstvo odsouhlasilo podepsání smlouvy na prodej dřeva dle ceny 
s firmou KiperstrHolz s.r.o. a ACLESIA, spol. s r.o. 
 
K bodu 5:  
Zastupitelstvo projednalo rozpočtové opatření č. 2/2019 (příloha č. 4) a opatření č. 3 /2019 
(příloha č.5). Starostka popsala jednotlivé položky zastupitelům. 
Usnesení 9/2/2019: Zastupitelstvo bere na vědomí rozpočtové opatření č. 2/209  a 3/2019. 
 
K bodu 6: 
Převod kostela a hřbitova do vlastnictví obce. Paní starostka seznamuje zastupitele s cenou 
ročního pojistného za pojištění budovy kostela. Pojistná částka 16 000 000 Kč. Roční pojistné 
8 320 Kč.  Steinbachová se bojí zadlužení obce při opravách, Steinbach upozorňuje, že církev 
kostel dává, ale faru darovat nechce.                                                                                     
Hlasování o převodu kostela a hřbitova na obec : 5 hlasů pro, 1 proti (Steinbachová), 
Steinbach se zdržuje. 



Usnesení 10/2/2019: Zastupitelstvo odsouhlasilo bezplatný převod kostela a hřbitova na obec 
Nicov. 
 
K bodu 7:  
Žádost o pronájem části pozemku p. č. 423. Viz. příloha č. 6.                                          
Hlasování o pronájmu: 7 proti 
Usnesení 11/2/2019: Zastupitelstvo zamítlo žádost o pronájem části pozemku p. č. 423. 
 
Zastupitelstvo bere na vědomí a povoluje dočasné uskladnění kulatiny na pozemku do konce 
května. V případě dlouhodobého uložení materiálu na pozemku se žadatelé mohou obrátit 
na obecní úřad. 
 

K bodu 8 :  
Žádost - Linka bezpečí, z.s. Viz.příloha č. 7. Hlasování o poskytnutí finančního daru 2000 Kč:  
5 pro, 0 proti, D. Steinbachová, J. Josef se zdrželi. 
Usnesení 12/2/2019: Zastupitelstvo poskytne finanční dar Lince bezpečí, z. s. v hodnotě 
2 000Kč. 
 
K bodu 9:  
Žádost o pronájem pozemku pod hospodou. Žadatel žádost kvůli zdravotním komplikacím 
ruší.  
 
K bodu 10:  
Dne 5. 4. proběhla Rada NP Šumava. Ke schválení navrhované zonace nedošlo a bylo 
odsunuto na začátek června 2019. Zastupitelstvo hlasuje o souhlasu se zonací, která je 
zveřejněná na oficiálních stránkách NP Šumava.  
Hlasování: 6 pro, Steinbach se zdržel. 
Usnesení 13/2/2019: Zastupitelstvo souhlasí se zonací, která je zveřejněná na oficiálních 
stánkách NP Šumava.  
 
K bodu 11: 
MAS Šumavsko bude do budoucna vypisovat dotace na určité projekty (viz. příloha č. 8). 
Žádá obce o vyjádření, o které dotace by do budoucna měla zájem.  
Zastupitelstvo se shodlo, že by do budoucna využilo dotace na hasičské zbrojnice, veřejná 
prostranství a kulturní prostory.  
Hlasování: 7 pro. 
Usnesení 14/2/2019: Zastupitelstvo rozhodlo, že by do budoucna využilo dotace na hasičské 
zbrojnice, veřejná prostranství a kulturní prostory.  
 
K bodu 12: 
Žádost o přezkoumání stanoviska viz. příloha č. 9. 
Pan Švec žádá o povolení vjezdu na lesní cestu Kohoutí kříž  - Krankoty.                        
Hlasování: 4 pro, 2 proti (Steinbach, Šašková), Steinbachová se zdržuje. 
Usnesení 15/2/2019: Zastupitelstvo rozhodlo, že pan Švec bude moc užívat lesní cestu 
Kohoutí kříž - Krankoty, s tím že při každém průjezdu bude vždy zamykat brány.  
 
 

Jitka
Zvýraznění

Jitka
Zvýraznění

Jitka
Zvýraznění



Do kapličky v Řetenicích umístěn opravený originální obraz. Obraz dán pod sklo. Kopie bude 
umístěna do kostela v Nicově. Poděkování patří panu Milanovi Voldřichovi a panu 
Miroslavovi Pešlovi. Kaplička bude vysvěcena v sobotu 15.6. od 10h. 
 
 
 

Zapsal: Eva Šašková 

 

 

Ověřil:  Ivana Šašková     Josefík Josef 

 

Starostka: Jitka Čiefová 

 

 


